

أين نعمل ؟

Where do we work

Sana'a
Aden
Lahj
Abin
Taiz
Ibb
Dhamar
Sa'ada
Al-Hodeidah
Al-Dhale'
Amran



أبرز شركائنا Our Prominent Partners



OCHA



6 أعوام في خدمة الإنسان

تحتفي مؤسسة تمدين شباب بالذكرى الـ 6 لتأسيسها في الـ 29 من مايو 2013 م ، وفي رصيدها سجل حافل بالمشاريع والخدمات الإنسانية ، مع قدرتها على الوصول للمستحقين في كافة مناطق اليمن بمصداقية وكفاءة .

مشاريع منفذة :

30 مشروعاً إغاثياً وتنموياً

المستفيدين :

305 ألف و 750 مستفيد/ة

الإغاثة والمأوى :

375 ألف مستفيد /ة

مشاريع حالية :

10

الأمن الغذائي :

288 ألف مستفيد /ة

الصحة والتغذية :

252 ألف مستفيد /ة

مساعدات طارئة لـ :

21 ألف أسرة نازحة

المياه والبيئة :

368 ألف مستفيد /ة

6 Years To Serve Humanity

Tamdeen Youth Foundation celebrates its sixth establishment anniversary on May 29,2013 with a full record of humanitarian projects and services and its ability to reach the beneficiaries in all regions of Yemen with credibility and efficiency

Implemented Projects

30 Relief and Implemented Projects

Beneficiaries

One million three hundred five thousand seven

hundred and fifty beneficiaries

10 Current Projects

Health and Nutrition

252 thousand beneficiaries

Water and Environment

368 thousand beneficiaries

Relief and Shelter

375 thousand beneficiaries

Security Food

288 thousand beneficiaries

Emergency Assistance to

21 thousand displaced families

تمدين شباب (TYF) مؤسسة غير ربحية ، تأسست في 29 مايو عام 2013 ، وتقدم برامج التنمية المجتمعية والتوعية المدنية وبناء القدرات ، وتنفذ تدخلات إيجابية في حالات الطوارئ ، يساعدها في ذلك وجود كوادر و فرق عمل شبابية ذوي كفاءات وخبرات عالية في التطوع والإبتكار والعمل الانساني، كما تتمتع بشراكات إستراتيجية مع العديد من المنظمات الدولية والإقليمية والمحلية.

Tamdeen Youth Foundation (TYF) is a non-profit foundation. It was established on May 29, 2013 to provide community development, civil awareness and capacity-building programs. It also implements positive interventions in emergency situations, assisted by its highly qualified and experienced staff in volunteerism, innovation and humanitarian work. It also has strategic partnerships with many international, regional .and local organizations



Our vision
Civil Society..
Sustainable
Development

رؤيتنا

مجتمع مدني
...تنمية مستدامة

رسالتنا

الريادة في التنمية وبناء القدرات الشابة

Our Mission

Leadership in development and young capacity-building



للتواصل معنا

To communicate with us

الإدارة العامة - صنعاء

General Administration- Sana'a

شارع حدة خلف مجمع الأمم المتحدة

Haddah Street behind the UN compound

T: 01 421845

مكتب تعز

Taiz Office

شارع جمال الدور الرابع عمارة العديني أمام بنك الكريمي

Gamal Street- Fourth floor of Al-Odaini Building

across from AlKuraimi bank

T: 04 260119

مكتب إب

Ibb Office

شارع الثلاثين خلف مكتب اليونيسيف بجانب المدينة الطبية

Thirtieth Street behind the UNICEF office next to

.the medical city

T:04 451006

عدن - المعلا

Aden Office- Almo'alla

الشارع الرئيسي عمارة كينيا بلازا

Main Street- Kenya Plaza Building

T - 730001925

الأردن - عمان

Jordan- Amman

المكتب الإقليمي لمؤسسة تمدين شباب

Regional Office of Tamdeen Youth Foundation

T +962777550774

Email: Info@tamdeen-ye.org

website

<https://tamdeen-ye.org>

Facebook

Tamdeen Youth Foundation

التغيير ممكن



رئيس المؤسسة

حسين السهيلي

نحن في مؤسسة تمدين شباب نؤمن بأن التغيير ممكن دائماً حتى في أحلك الظروف . ولدينا شغف في إحداث تغيير إيجابي في حياة الأفراد والمجتمع ، نعمل كفريق واحد وننتشارك الرؤى والأفكار من أجل تسخير جهودنا لـ «توفير حياة أفضل للكثير من الناس». معتمدين على قيمنا الإنسانية وروح التعاون والعطاء . نعمل باجتهاد ونواجه التحديات والمصاعب ، لكننا نستمتع أيضاً. ونبحث دائماً عن الأشخاص الذين يشاركونا نهجنا الإيجابي وقيمنا. في الذكرى الـ 6 لتأسيس المؤسسة نحفل بإنسانيتنا، فهي قاسمنا المشترك . كما نجد

التزامنا ببذل كل ما في وسعنا من جهد لمساعدة الأسر والمجتمعات التي تكافح من أجل البقاء على قيد الحياة في خضم حالات الطوارئ السائدة حالياً . والبقاء إلى جانبها حتى تصبح قادرة على الإنتاج وتحقيق النجاحات، بغض النظر عن الهوية التي تنتمي إليها أو الرقعة التي تعيش عليها . الشكر والإمتنان للشركاء والداعمين ، والتحية والتقدير لكافة العاملين في « تمدين شباب » والمتطوعين معها ، الذين يكرسون جهودهم ، ويخاطرون بحياتهم من أجل الآخرين .

Change Is Possible

We, at Tamdeen Youth Foundation, believe that change is always possible even in the most difficult circumstances. We have passion to bring about positive change in the individuals and society lives. We work as a team and share visions and ideas to harness our efforts to provide a better life for many people. We depend on our human values and cooperation and giving spirits. We work hard and face challenges and difficulties, but we also enjoy and look for people who share our positive approaches and values.

On the sixth anniversary of the foundation establishment, we celebrate our humanity because it is our common denominator. We recommit to do all what we can to help communities and families who are struggling to survive during the current emergency situations. We also stay on their side until they become able to produce and achieve success, regardless of the identity they belong to or the area the live on.

Thanks and gratitude to partners and donors, regard and appreciation to all employees and volunteers in «Tamdeen Youth» who dedicate their efforts and risk their lives for others.

Head of the foundation

Hussein Al-Suhaily